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کلکسیون شگفت انگیز ۱۳ میلیون پوندی 
ماشین های لوئیس همیلتون

خاص ترین گاراژ دنیا

قایدی: در مورد پیشنهاد سلتیک
من تصمیم گیرنده نیستم

 شک نکنید
استقلال قهرمان 

می شـود 
لیست خروجی مجیدی تکذیب شد

قاسمی نژاد می ماند

 رأی گل گهر 
 عوض شود،  استقلال 

به فیفا  شکایت  می کند

پرسپولیس 
مي خواهد  از 
پشت  میز امتیاز 
بگیـرد 

همه نگاه ها به 
رأی کمیته استیناف

 فتح ا... زاده: این فصل
 یک جام قهرماني کافي است ولي
من هر دو جام را دوست دارم 

نعمتی: گلزنی با بازوبند کاپیتانی مزه دیگری دارد 

پهلوان: موفقیت تیم 
از هر چیزی مهم تر است 

گ  پرسپولیس لیـ
  و جام حـذفی را
با هم می خواهد

فوتبالی ها می دانند ما چطور جام گرفتیم
اگر   به   فکر  حواشی    بودیم  ۵   سال   قهرمان   نمی شدیم 

زشت است، می خواهیـد 
آبروی پرسپولیس برود؟

پرونده کالدرون مال 
 انصاری فرد و
 عرب بود
  فحش ها را
 ما خوردیم

گل محمدی بین دو نیمه به شاگردانش چه گفت

 صدری: شرمم می آید 
وویس های کالدرون را پخش کنم

 فتح ا... زاده: اين فصل يك جام قهرماني
كافي است  ولي من هر دو جام را دوست دارم 

پرسپـــــولیسميخواهد
ازپشتمیزامتیازبگیرد

ماجراي اســتفاده گل گهر از يك 
بازيكــن غير مجاز و تبعات آن به 
اندازه كافي سروصدا كرده بود ولي 
حرف هايي كه هوشنگ نصيرزاده 
دوشنبه شب در تلويزيون بر زبان 
آورد، مانند نفت روي آتش بود و 
شعله اين ماجرا را بسيار بيشتر از 
گذشــته به آســمان بلند كرد. در همين 
خصوص ســراغ علي فتح ا... زاده رفتيم و با 
مديرعامل اسبق باشگاه استقلال پيرامون 
ماجراي مذكور، ناراحتي پرسپوليسي ها از 
رأي كميته انضباطي و البته شرايط استقلال 
گفت وگو كرديم. فتح ا... زاده مانند گذشته با 
صراحت حرف زد و مطالبي را بيان كرد كه 

قطعاً خواندن آنها خالي از لطف نيست. 
 شكایت به دادگاه عالي ورزش 

آقاي هوشنگ نصيرزاده از دوستان خوب 
من اســت ولــي گاهي اوقات افــراد هول 
مي شــوند و حرف هايــي مي زنند كه بعداً 
خودشان متوجه مي شوند اشتباه بوده است. 
جناب آقاي نصيرزاده، دوست عزيز من، اگر 
براساس گفته شما نبايد در فوتبال امتيازات 
را از پشت ميز جمع آوري كرد پس چرا خود 
شــما به عنوان يك مدير فعال در فوتبال 
كشــور 3 مرتبه بابت احقاق حق مجموعه 
مورد نظر خود به دادگاه عالي ورزش شكايت 
كردي؟ فوتبال قانون دارد و اين قانون بايد 

تحت هر شرايطي رعايت شود. اگر قوانين 
رعايت نشود، يك عده به راحتي بازيكنان 
مســئله دار را ثبت مي كنند و آنها قهرمان 
مي شوند. چنين اتفاقي تخلف مسلم است و 
كاملًا بديهي اســت كه برخــي مراجع در 
فوتبال بايد باشند تا با چنين تخلفاتي مقابله 
كنند. اگر برخي افراد نخواهند از قوانين در 
فوتبال تمكين كنند، آيا نبايد با آنها برخورد 
صورت بگيــرد؟ همه بايد قوانين را رعايت 
كنيم و به آنها احترام بگذاريم. جناب آقاي 
نصيرزاده! اگر قرار باشد همه چيز تحت هر 
شرايطي داخل زمين رقم بخورد ديگر وجود 
افرادي تحت عنوان كارشناس و حقوقدان 
يا كميته هــاي مختلفي مانند انضباطي و 

استيناف به چه درد مي خورد؟ 
 امتیاز گرفتن پرسپولیس 

در رابطه با اعتراض شــديد مديران باشگاه 
پرسپوليس نسبت به رأي صادر شده توسط 
كميته محترم انضباطي بايد بگويم به هر 
حال پرسپوليس هم مي خواهد امتياز بگيرد. 
اتفاقاً به نظر من در اين ماجرا پرسپوليس 
مي خواهد از پشت ميز امتياز بگيرد و چقدر 
خوب است دوست عزيز و بزرگوار ما، جناب 
آقاي نصيرزاده در اين رابطه به عزيزانمان در 

باشگاه پرسپوليس هم تذكر بدهند. 
 درسي براي مجیدي 

كامــلاً قبــول دارم كه نبايــد تيم هاي 

دســته هاي پايين تــر را در رقابت هــاي 
جام حذفي دست كم گرفت ولي فراموش 
نكنيم فرهاد مجيدي در مسابقه مقابل نود 
اروميه بــه تعــدادي از مهره هاي اصلي 
خودش استراحت داده بود. نود اروميه تيم 
اســتان من اســت و واقعاً به آنها تبريك 
مي گويم كه با دست خالي چنين نمايش 
ارزشمند و مردانه اي را ارائه كردند. البته اين 
بازي و تيم نود اروميه براي فرهاد مجيدي 
عزيز هم درس بســيار خوبي شد تا تمام 
حريفان را بيش از پيش جدي بگيرد. بسيار 
خوشــحالم كه اســتقلال در جام حذفي 
ماندگار شــده و قطعــاً در مراحل بعدي 
نمايش بهتري از مجيدي و شــاگردانش 

شاهد خواهيم بود. 
 بر هم  زدن اتحاد 

يك عــده مي خواهنــد اتحــاد ميان 
استقلالي ها را برهم بزنند و شاكله تيم را 
از بيــن ببرند ولي به عنوان يك هوادار به 
همه استقلالي ها مي گويم قاطعانه پشت  
سر فرهاد مجيدي و آقاي آجورلو بمانند و 

از تيم حمايت كنند. 
 رفاقت با مایلي کهن 

محمد مايلي كهن يكي از دوستان عزيز من 
است و براي فوتبال اين مملكت هم زحمات 
بسيار زيادي كشيده است. حالا يك بار ميان 
من و ايشــان اصطكاك ايجاد شد كه اين 

مسئله در فوتبال كاملًا طبيعي است ولي 
همــواره احترام او را حفــظ كرده ام و روند 
درماني اين چهره عزيز را هم دنبال مي كردم. 
اميدوارم هرچه ســريع تر شاهد بهبودي 

كامل آقاي مايلي كهن باشيم.
 ماجراي گل گهر و قلعه نویي 

نكته بســيار مهمي كه در رابطه با شكايت 
اســتقلال از گل گهر بايد مورد توجه قرار 
بگيرد اين اســت كه حتي اگر ثابت شــود 
باشــگاه گل گهر تخلف كرده، اين مسئله 
ارتباطــي به امير قلعه نويي نــدارد و نبايد 
تقصير را گردن او انداخت. سرمربي مسئول 
امور فني تيم است و كارهاي اداري جذب 
بازيكنان ارتباطي به او پيدا نمي كند. صراحتاً 
مي گويم به عنوان يك اســتقلالي دنبال 
احقاق حق استقلال هستم ولي حتي اگر 
كميتــه محتــرم اســتيناف رأي كميته 
انضباطــي را تأييد كند، باز هم مســئله 

ارتباطي بــه قلعه نويي 
ندارد و نبايــد او را مقصر 

دانست. 
 آبروي آجورلو

آقاي آجورلو آبــروي خود را گرو 
گذاشــته و با تمام وجود براي حل 

مشكلات مالي استقلال تلاش مي كند. 
به نظــرم حتي اگر اهــداف مالي او براي 

باشــگاه تا پايان فصل محقق نشود، باز هم 
همين كه كار بزرگــي مثل گرفتن امتياز 
تبليغات محيطــي را انجام داد، فوق  العاده 

ارزشمند است. 
 دبل کردن استقلال 

اين استقلال بايد آنقدر حمايت شود تا بتواند 
عنوان قهرماني را به دست  آورد. يك كاپ 
قهرماني در اين فصل كافي اســت ولي من 
آدم طمع كاري هســتم و دلم مي خواهد 
استقلال در اين فصل دبل كند )مي خندد(.
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حاشـيه هاي ديـدار جام حذفـي تيـم اسـتقلال مقابل نود 
اروميـه همچنـان ادامـه دارد. پيـرو انتشـار گزارشـي در 
روزنامـه ديـروز خبرورزشـي، مديرعامل باشـگاه اروميه به 

ايـن مطلـب واكنش نشـان داد؛ اينكـه يكي از 
مسـئولان اسـتقلالي مطالبـي را از قـول 
بازيكنـان نـود اروميه مطرح كـرده بود. در 
از  از قـول يكـي  گـزارش منتشرشـده 
مسـئولان تيم اسـتقلال نوشـته بوديم كه 

در حيـن گـرم كـردن دو تيـم و پيـش از 
شـروع بـازي، برخـي از بازيكنـان تيـم نـود 

اروميـه بـا نزديك شـدن بـه بازيكنـان و كادر فني 
اسـتقلال از آنهـا تقاضا مي كردند آنها را بـا تعداد گل كمي 
شكست بدهند كه آبرويشان در اروميه و استان آذربايجان 
غربـي نـرود اما يحيـي بهـاري مديرعامل اين باشـگاه )كه 
در جريـان ديـدار اسـتقلال و پيـش از آن، هم در نشسـت 
خبـري شـركت كرد و هـم روي نيمكت تيمش نشسـت( 

صحبت هايي متفاوت با اين گزارش را به زبان آورد. 

بهاري با رد ادعاي يكي از مسـئولان باشـگاه استقلال 
مطالبـي را عنـوان كـرد كه صد در صـد متفاوت بـا آن بود. 
بهـاري با اشـاره به شـرايط بـازي تيمش مقابل اسـتقلال 
گفـت: »تيـم تهرانـي ۸۸ دقيقـه اسـير مـا بـود. 
چطـور مي تـوان بـاور كـرد كه بازيكنـان تيم 
مـن گفته باشـند به مـا كم گل بزنيـد! اتفاقاً 
برعكـس بـود، وقتـي اسـتقلالي ها ديدند 
نمي تواننـد از پـس تيم ما بربيايند وسـط 
زميـن بـه بازيكنـان مـن مي گفتند تـو رو 
خـدا از مـا گل بخوريد، شـما كـه در دوره بعد 
حـذف مي شـويد، لااقـل بگذاريـد مـا بـالا برويم. 
جـان مادرتـان مقابـل مـا محكـم بـازي نكنيـد! مـن اين 
جمـلات را بـا گوش هـاي خـودم شـنيدم كـه بازيكنـان 

استقلال به بچه هاي من مي گفتند«. 
بهـاري در ادامـه گفـت: »آنهـا مي گفتنـد اعتبـار و 
آبـروي مـا رفتـه، لطفـاً از مـا گل بخوريـد. متأسـفانه 
حرف هايـي مي شـنويم كه اصلًا بـا عقل جـور درنمي آيد. 

مـا در پنالتـي بـه اسـتقلال باختيـم. تيمي كـه در پنالتي 
برنده مي شـود يعني شانسـي برده، پس اسـتقلال شانسي 
مـا را بـرد. ما در طول بـازي ۱۲۰ دقيقه اسـتقلال را كلافه 
كـرده بوديـم و آنهـا اسـير مـا بودنـد. ايـن قـدرت فوتبال 

اروميه است«. 
مديرعامـل باشـگاه اروميـه گفت: »پيـش از برگزاري 
ايـن بـازي هـم گفتـه بـودم كـه بودجـه كل تربيـت  بدني 
اسـتان آذربايجـان غربي انـدازه يك بازيكن اسـتقلال هم 
نيسـت. متأسـفانه در فوتبـال اين كشـور برخـي پول ها از 
بيت المـال حيـف و ميـل مي شـود. ايـن پول ها به كسـاني 
داده مي شـود كـه لياقتـش را ندارند. اميـدوارم صداي ما به 
گوش مسـئولان برسـد«.  ناگفته نماند  پيرو صعود سـخت 
اسـتقلال مقابـل تيـم دسـته دومـي نـود اروميه عـلاوه بر 
كادر فني اين تيم، همه پيشكسـوتان اين باشـگاه نيز طي 
۴۸ سـاعت گذشـته انتقادات شـديدي را نسـبت به نحوه 
بـازي اسـتقلال، تغييـرات گسـترده در تركيـب تيـم و 

ناآمادگي بازيكنان ذخيره مطرح مي كردند. 

ادعاي معاون حقوقي باشگاه استقلال:  
بازيكنگلگهردركمیتهانضباطي
حتينتیجهبازيراهمنميدانست!

معاون باشـگاه اسـتقلال در رابطه با شـكايت اين باشـگاه از گل گهر بابت 
اسـتفاده غير مجـاز از يك بازيكن آفريقايي ادعاي جالبـي را مطرح كرد. 
سـميعي در اين رابطه گفـت: بايناما بازيكن آفريقايي گل گهر سـيرجان 
در جلسـه كميتـه انضباطـي مرتبـاً دروغ مي گفـت و تأكيـد داشـت كه 
چهـار مسـابقه ملي براي گابن انجام داده اسـت. نكتـه جالب توجه اينجا 
بـود كـه حتـي نتيجه يكـي از بازي هايي كه انجام شـده بـود و البته خود 

اين بازيكن در آن حضور نداشت را هم اشتباه مي گفت!

باقريدرتمرينپرسپولیس: 
عجبدروغهاييگفتكالدرون! 

سـوژه اصلـي تمريـن ديـروز ) سه شـنبه( پرسـپوليس صحبت هاي 
گابريـل كالـدرون در برنامـه فوتبال برتر بـود. سـرمربي آرژانتيني و 
سـابق پرسپوليس به عنوان مهمان شـبكه سوم سيما صحبت هايي 
مطـرح كـرد كـه حتي تعجـب كريم باقـري را نيـز به دنبال داشـت! 
كالـدرون در بخشـي از ايـن برنامـه گفـت: »حتـي به جايي رسـيده 
بـود كـه آب در زميـن تمريـن مي ريختند كه تيم مـن نتواند تمرين 
كنـد يـا بهانه هايـي مي آوردند كه كار تيـم انجام نشـود!« همچنين 
سـرمربي آرژانتينـي در بخـش ديگـري از صحبت هـاي خـود اعلام 
كـرد كـه هنوز با كريـم باقري در ارتباط اسـت! جالب اينجاسـت كه 
در تمريـن پرسـپوليس همـه از آقاكريم مي پرسـيدند كـه چگونه با 
كالـدرون در ارتبـاط اسـت؟ چـرا كه نه او به زبان اسـپانيايي مسـلط 
اسـت و نه مـرد آرژانتيني فارسـي صحبت مي كند؟ شـنيديم كريم 
باقـري هـم بـا تعجـب در جمـع مربيـان پرسـپوليس گفتـه اسـت: 
»عجـب دروغ هايـي گفـت كالـدرون! مـا كـي و چگونـه بـا هـم در 

ارتباطيم؟!«
وزارتهمچنانبهدنبالجانشینصدرياست 

وزارت ورزش همچنـان در حـال رايزني و مذاكره با بعضي از مديران براي 
حضور آنها در پرسـپوليس اسـت. بيژن ذوالفقارنسب مشـاور وزير ورزش 
صراحتـاً مي گويـد حضـور دو نفـر از مديـران در پرسـپوليس كه بـا آنها 
مذاكـره شـده بود بـه دليل بازنشسـتگي منتفي شـده و رايزني هـا براي 
انتخـاب مديرعامل جديـد ادامه دارد. اين اظهارات كاملًا نشـان مي دهد 
كـه پروسـه انتخـاب مديرعامـل جديد در پرسـپوليس تعطيل نشـده و 
همچنـان ادامـه دارد و البته شـايد مجيد صدري هم يكـي از كانديداها و 
شـانس داشـته باشـد امـا كاملًا مشـخص اسـت كـه وزارت ورزش قصد 
ايجـاد تغييـرات مديريتـي در پرسـپوليس را دارد و مي خواهـد تركيـب 
هيئت مديـره را هـم عـوض كنـد. پيـش از ايـن حتـي صحبت هايـي بـا 
چهره هايـي چـون علي پروين، محمـود خوردبين و محمد پنجعلي براي 
حضور در هيئت مديره پرسـپوليس مطرح شـده بود و نام محمد دادكان 
بـراي مديرعاملـي بـر سـر زبان هـا افتـاد امـا دادكان در مصاحبـه بـا 
خبرورزشـي گفتـه بـود مطمئـن باشـيد كـه بنـا بـه دلايلي هرگـز مرا 

مديرعامل پرسپوليس نمي كنند. 
كمیتهاستینافپرسپولیسرامحكومكرد 

سـايت رسمي فدراسـيون فوتبال ديروز در خبري حكم كميته استيناف 
را منتشـر كـرد. بـر اسـاس ايـن حكـم شـركت ورزشـي- فرهنگـي 
پرسـپوليس بايـد مبلـغ حـدود ۸ ميليارد تومان به باشـگاه شـهرخودرو 
مشـهد پرداخـت كنـد. لازم به ذكر اسـت پيش از اين، ايـن رأي در تاريخ 

۲3 آذر سال ۱۴۰۰ به طرفين ابلاغ شده است. 
مهاجماسبقاستقلالدربیمارستان 

سـياوش اكبرپور مهاجم اسـبق اسـتقلال كه سـابقه قهرماني با اين تيم 
در رقابت هـاي ليـگ برتر و البته حضور در فوتبال امـارات را نيز دارد، روز 
گذشـته به دليل مسـموميت دارويي در يكي از بيمارسـتان هاي شـمال 
شـهر تهـران بسـتري شـد. بـراي اكبرپـور آرزوي سـلامتي مي كنيـم و 

اميدواريم هرچه سريع تر از بيمارستان مرخص شود. 

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاداشراقي

آقاي انصاري فرد! جواب بدهید
كالدرون در مصاحبه تلويزيوني خود ادعاي بزرگي را مطرح كرد كه اگر 
يك درصد واقعيت داشته باشد بايد براي پرسپوليس و همه فوتبال ايران 
افسوس خورد. سرمربي ســابق آرژانتيني پرسپوليس گفت در زمان 
محمدحسن انصاري فرد زمين تمرين ما را آب مي بستند تا دچار مشكل 
شــويم و نتايج خوبي كسب نكنيم. طبعاً اين ادعا قابل بررسي است و 
نمي توان چشم بسته حرف هاي كالدرون را پذيرفت. شايد او با انصاري فرد 
يا ساير مديران سابق پرسپوليس مشكلاتي دارد كه اين حرف ها را زده 
اما آنچه مســلم است اگر محمدحسن انصاري فرد سكوت كند و هيچ 
جوابي ندهد، مســلماً افكار عمومي و هواداران پرســپوليس حق را به 
كالدرون مي دهند و انصاري فرد محكوم مي شود. به هر حال ادعايي كه 
مربي مطرح آرژانتيني بيان كرده يا درست است يا غلط و طبعاً بايد در 
اين رابطه شفاف سازي شده و حتي انصاري فرد اگر مداركي دارد، رو كند 
چه بسا كساني كه زمين را به دستور اين و آن آب مي بستند هم بتوانند 
به حل اين معماي عجيب كمك كنند اما واقعاً اگر چنين ادعايي درست 
باشد )تأكيد مي كنيم اگر درست باشد( بايد به حال كساني كه چنين 
كارهايي را انجام مي دهند و با احساسات مردم بازي مي كنند، افسوس 

خورد و آنها را به خدا واگذار كرد. 

صحبت هاي مجيد صدري در مورد نحوه پرداخت بدهي كالدرون و چند 
خارجي ديگر حســابي به استقلالي ها خوراك داد. در حالي كه هواداران 
پرسپوليس در اعتراض به وزارت ورزش تجمع كرده بودند، مجيد صدري 
با حمايت از سجادي گفت اگر كمك هاي سجادي نبود ما نمي توانستيم 
بدهي كالدرون را بپردازيم. البته طبعاً صدري با اين حرف ها تلاش مي كند 
تا در پرسپوليس بماند اما به هر حال اين صحبت هاي او خوراك هواداران 
استقلال در فضاي مجازي را هم جور كرد تا با استناد به حرف هاي مديرعامل 
موقت باشگاه پرسپوليس بگويند وزارت ورزش دوباره به پرسپوليس كمك 
كرده است. كالدرون در مصاحبه اي گفته بود باشگاه پرسپوليس فقط ۱۰۰ 
هزار دلار هزينه كرد تا زمان پرونده مرا عقب بيندازد و عجيب اينجاست 
كه مديران سابق پرسپوليس از جمله محمدحسن انصاري فرد و رسول پناه 
در اين مورد سكوت كرده اند. هواداران استقلال مي گويند اگر كمك هاي 
وزارت ورزش نبود، پرسپوليس نمي توانست پنجره هاي خود را باز كند هر 
چند كه مشابه اين حرف ها را هواداران پرسپوليس هم در مورد كمك هاي 

وزارت به استقلال مي زنند.

در اعــلام ورزشــكاران جديــد 
دوپينگي اثري از نام فوتباليست ها 
نيست و اين موجب شده تا برخي 
شايعه كنند تســت دوپينگ از 
فوتباليست ها متوقف شده است. 
ســاعاتي پيش ســتاد مبارزه با 
دوپينگ اعلام كرد: سه ورزشكار 
از رشته هاي دووميداني و سه گانه 
به ترتيب دو و ســه سال از كليه 
فعاليت هاي ورزشي محروم شدند. 
نويد سليم پور و فاطمه ميريان از 
ورزشــكاران ســه گانه به دليل 
مصرف ماده ممنوعه اريتروپوئتين 
به مدت سه سال از تاريخ چهارم 
آبــان ۱۴۰۰ لغايت ســوم آبان 
۱۴۰3 از كليــه فعاليت هــاي 
ورزشي محروم شدند. همچنين 
يك ورزشكار دووميداني به دليل 

مصرف مــاده ممنوعه HCG به 
مدت دو ســال از تاريخ دهم مهر 
۱۴۰۰ لغايــت نهم مهر ۱۴۰۲ از 
كليه فعاليت هاي ورزشي محروم 
شــد. بــا توجه بــه اينكــه اين 
دووميداني كار زير ســن قانوني 
است، طبق مجموعه قوانين ستاد 
ملي مبارزه با دوپينگ ايران نامش 

محرمانه بوده و فاش نمي شود. 
يــك منبع موثق در ســتاد 
مبارزه با دوپينگ به خبرنگارمان 
گفت: گرفتن تســت دوپينگ از 
فوتباليست ها متوقف نشده است 
اما مشــكل اينجاست كه حضور 
مأموران نادو در بازي هاي فوتبال 
اعلام رسمي نمي شــود چرا كه 
مأموران نادو ســر زده سر تمرين 
تيم هاي فوتبالي و مسابقات ليگ 

برتر و ديگر ليگ ها حاضر مي شوند 
و نمونــه از فوتباليســت ها اخذ 
مي شــود. ايــن اخبــار تنها در 
بازي هاي بزرگ رسانه اي مي شود 
در حالــي كه مأمــوران نادو در 
هفته هــاي ســپري شــده در 
مسابقات متعددي حضور داشتند. 
در آخرين نتايج نام فوتباليست ها 
هم به چشــم مي خورد اما همه 

نتايج منفي بوده است. 
اين منبع موثــق ادامه داد: 
حضور مأمــوران نــادو تنها در 
بازي هاي ليگ برتر نخواهد بود. 
كما اينكه ديديد در يكي از نتايج 
بازيكن تيم دسته اولي ۴ سال از 
همراهي تيمش محروم شد. او سه 
ســال از اين محروميت را سپري 

كرده است. 

خوراكيكهمديرپرسپولیسيبهاستقلاليهاداد...

آياتستدوپینگازفوتبالیستها
استقلال88دقیقهاسیرمابودوآخرهمشانسيبرندهشدمتوقفشدهاست؟

واكنش تند مديرعامل نود اروميه به گزارش خبرورزشي:  

بازيكنان
استقلالميگفتند
توروخداازماگل

بخوريد

6

8

8

4 1

8

8

4

5

5

الح
 ص

بي
جت

م


